
 

EESTI JALGRATTURITE LIIDU ÜLDKOOSOLEKU 
 
 

PROTOKOLL 
 
 
Koosolek toimus 19. juunil 2007. a. Saaremaal, Hotell Meri ruumes, asukoht Kuressaare, 
Pargi 16, I korrus, algusega kell 20.00 ja lõpuga 20.30. 
 

 

 

OSALESID:   38 Eesti Jalgratturite Liitu (EJL) kuuluvat klubi  
   8 EJL juhatuse liiget 
   2 külalist 
   (registreerimislehed lisatud) 
 
 
41-st EJL kuuluvast klubist oli kohal 38, mis moodustas 92,68%, seega oli üldkoosolek 
otsustusvõimeline. Väljastati 38 mandaati. 
 
 
PÄEVAKORD: 
 
Koosoleku avamine, koosoleku juhataja, sekretär-protokollija ja häältelugejate valimine; 

1. EJL presidendi valimine. 

 
 
Üldkoosolek valis Hr. Urmas Karlsoni ettepanekul koosoleku juhatajaks EJL aupresidendi hr. 
Oleg Sapožnini. 
 
Hr. O. Sapožnin tegi ettepaneku protokollijaks valida Pr. Annika Parv. Üldkoosolek oli 
ettepanekuga nõus. 
 
Juhataja tegi ettepaneku valida koosoleku häältelugemiskomisjoni liikmed. Häältelugejateks 
tehti ettepanek valida: Hr. Hanno Kross ja Pr. Laura Lepasalu. Üldkoosolek oli ettepanekuga 
nõus. 
 
Juhataja asus üldkoosoleku päevakorra kinnitamise juurde. Juhataja küsis, kas on teisi 
ettepanekuid päevakorrapunktide osas. Teisi ettepanekuid ei olnud ning päevakord kinnitati 
ühepunktilisena: 1. EJL presidendi valimine. 
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Hr. O. Sapožnin tegi enne juhatuse valimist ettepaneku anda võimalus sõnavõttudeks. 
Sõnavõttu soovis Hr. Enn Veskimägi. Esiteks tänas ta 50. Saaremaa Velotuuri korraldajaid 
ülihea mitmepäevasõidu korraldamise eest. Hr. E. Veskimägi tutvustas presidendikandidaati 
ning ajalugu Jaan Tootsi sattumisest rattaspordi juurde ning EJL juhatusse. Juhatus tegi 
ettepaneku valida EJL´i presidendiks Hr. Jaan Toots tänu oma tuntuse ja laialdaste 
juhtimiskogemuste tõttu. Rattaspordile on kasulikum, kui hooaja keskel tuleb president 
juhatusest. 
 
Hr. O. Sapožnin pakkus võimalust lisasõnavõttudeks. Uusi soovijaid ei olnud. 
 
Üldkoosoleku nõusolekuga otsustati kinnitada, et hääletamine on avalik. 
 
 
Valitava presidendi kandidaadiks oli pakutud Hr. Jaan Toots. Rohkem ettepanekuid ei olnud. 
Juhataja pani ettepaneku hääletamisele. 
 
Hääletamise tulemusena 37 poolt – valiti EJL presidendiks Hr. Jaan Toots. 
 
Sõnavõttu soovis Hr. Jaan Toots, kes tänas 50. Saaremaa Velotuuri korraldajaid. Hr. J. Toots 
rääkis tulevikuplaanidest, milleks oleks uue sisetreki ehitamine (maksumus 300 miljonit) ning 
uute rattateede rajamine. 
 
 
Koosoleku juhataja Hr. O.Sapožnin luges koosoleku päevakorra ammendanuks ja soovis edu 
uuele EJL presidendile Hr. Jaan Tootsile. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
________________________    ________________________ 
Oleg Sapožnin       Annika Parv 
Koosoleku juhataja       Protokollija 
 


